
POLÍTIQUES PER A  LES PERSONES

 
 ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA I DE CONTROL DE

EDUCACIÓ, CULTURA, ESPORT I JOVENTUT

Mislata, 13 de setembre de 2017, 14:15 hores.

Assistents: 

Pepi Luján Martínez

Carmela Lapeña Bueno

Maika Tarín Darrocha

Francisco Herrero Monzó

Javier Santés Alpuente

Ximo Moreno Porcal

Antonio Arenas Almenar

Fernando Gandía Escorihuela

Alejandro Martínez Montoro

Javier Gil Marín

José María González Murgui

Secretari de la Comissió: Roberto Vallés Villena

Assumptes tractats: 

1. Aprovació de l'acta del dia 2 d'agost.

Per part del grup Popular , es vol indicar que en l'acta s'ha de rectificar en el sentit

que quan van preguntar sobre una queixa que els havia arribat, la instal·lació era la

piscina municipal d'estiu, i que el dit mal estat de la piscina era com a conseqüència de

l'activitat del projecte “Mislata 22.02”, que s'havia produït el dia anterior.

Feta aquesta rectificació, la qual es fa constar per a la seua inclusió, s'aprova

l'acta de data 2 agost,  per unanimitat dels presents.
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2. Assumptes de control.

2.1 Espectacle de l'acte de presentació de les obres guanyadores dels “XV
Premis de Literatura Breu 2017”.

La Sra. Luján comenta que l'obra aquesta basada sobre el poeta Miguel

Hernández  en el 75 aniversari de la seua mort.

Per part dels grups municipals res a comentar respecte d'això.

2.2 Espectacle de clausura del “XXXV Concurs de Teatre, 2017”.

El Sr. Gandia pregunta si la presentació de l'acte s'atorga a la companyia que

representa l'obra.

La Sra. Luján respon que sempre s'ha fet d'aquesta manera.

No havent-hi més preguntes es passa al tercer punt de l'orde del dia.

3. Precs i preguntes.

A continuació, la Sra. Luján passa a contestar a les següents preguntes de

l'anterior comissió:

Quant als desfibril·ladors, indicar que s'han instal·lat en totes les instal·lacions

esportives.

Pel que fa a la queixa que fumar substàncies psicotròpiques i els fulls de

reclamacions en la piscina municipal d'estiu, la Sra. Luján pregunta si té coneixement de

en quina hora del dia va ocórrer aquest fet. El Sr. Gil contesta que creu que va ser al matí.

La Sra. Luján respon que esbrinarà si es té constància d'aquest fet.

Sobre la pregunta del cost total del projecte de “Mislata 22.02”, el Sr. Moreno

contesta que s'està pendent de calcular el cost total, i tan prompte es tinga coneixement

del mateix se vos informarà.
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Així mateix en el moment que la informació de l'aforament en el projecte la Sra.

Luján respon que la quantitat de 500 persones va ser la suma de les persones durant el

dia de l'activitat, però no es referia a 500 persones al mateix temps.

A la pregunta del Sr. Gil de si els fulls de reclamacions han d'estar en tots els

centres municipals, la Sra. Luján li contesta que aqueixa pregunta ha de fer-se en la

comissió d'Interior.

El Sr. Gil també pregunta sobre si es van a realitzar actes el “Dia de la Mobilitat”, i

la Sra. Luján respon que es tracta d'un tema d'Urbanisme, però si que es van a realitzar

actes.

El Sr. Gil pregunta, segons vist l'últim estudi d'opinió en què no és un problema la

llengua valenciana en aquest municipi, si en les pròximes festes populars es realitzarà

cap concert en valencià.

La Sra. Luján contesta que efectivament l'ús del valencià va en augment, i és

positiu en favor de la cultura valenciana, i així s'ha fet per l'Ajuntament el Dia  d'Estellés.

El Sr. Gil assenyala que per a la pròxima vegada que es faça aqueix dia compten

amb el grup Compromís, ja que la difusió ni l'horari de l'acte va ser l'adequat, i que

s'havia d'haver realitzat a la vesprada.

La Sra. Luján contesta que en època de calor a la vesprada no hi ha gent, però

que pel dia sí que hi ha gent i moviment al voltant de l'Ajuntament.

El Sr. Gil insisteix en el fet que per a la pròxima es compte amb ells.

La Sra. Luján respon que s'ha comptat amb tota la gent de Mislata, inclosos els

grups polítics.

El Sr. Gil pregunta sobre si es van a reparar o substituir els cartells de jocs de

canut i  petanca.

La Sra. Luján respon que té coneixement que estan trencats, i s'està buscant

solucions perquè siguen més duradors.
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El Sr. Gil manifesta que on es troben els aparells de street workout de la Canaleta,

no hi ha il·luminació suficient per a l'època d'hivern, i prega que s'instal·le un poc de llum

perquè existisca més visibilitat.

La Sra. Luján respon que li traslladarà el prec als tècnics.

El Sr. Gil pregunta sobre si se sap el motiu exacte de la suspensió de la mascletà

dels Clavaris del Santíssim Crist de la Fe. I entén que l'Ajuntament hauria d'estar pendent

en aqueixos casos.

La Sra. Luján respon que qui pot respondre a aqueixa qüestió són els clavaris

perquè ells eren els organitzadors. I que l'Ajuntament sempre està pendent dels clavaris,

que a més compten amb una subvenció.

El Sr. Gil respon que l'Ajuntament hauria de tindre tècnics d'acompanyament per

a evitar aquestes situacions.

La Sra. Luján respon que a això es diu assessorament, i aqueixa labor ja existeix

des del departament de Festes.

El Sr. Gil contesta que no s'està tirant la culpa a ningú.

La Sra. Luján contínua dient que pel que ella sap la ciutadania ha entés els motius

de la suspensió.

El Sr. Gil manifesta que va preguntar per registre d'entrada si s'anaven a prendre

mesures per l'Ajuntament, en concret la regidoria de Festes, com a conseqüència de la

condemna de dos membres de l'Associació Taurina per agressió a uns ciutadans, o

quines mesures tindria el dit acte.

La Sra. Luján respon que no pot contestar ara respecte d'això.

El Sr. Gil per registre d'entrada del 4 de setembre, manifesta que per als pròxims

premis creu que són mereixedors dels mateixos el “Moviment Artístic de Mislata”, per la

seua labor artística i cultural, i sol·licita es done trasllat d'aquest prec a la Junta de
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Govern Local per al seu estudi.

La Sra. Luján respon que traslladarà a la Junta de Govern Local per al seu estudi.

El Sr. Gandia, pren la paraula, i manifesta que ha llegit en les xarxes socials que es

va culpar a la Delegació de Govern el fet que la Clavaria del Santíssim Crist de la Fe no

poguera disparar la mascletà. Llavors pregunta que si se sap la causa que se li conteste.

La Sra. Luján contesta que era la Delegació de Govern la que atorgava

l'autorització i que la van denegar.

El Sr. Gandia contesta que invita la regidora que llija l'article en les xarxes socials, i

que en el mateix es tira la culpa a la Delegació de Govern, però torna a preguntar quins

van ser els motius de la suspensió.

La Sra. Luján contesta que no sap els motius, i entén que no ha de traslladar-se a

la comissió el que es parla en les xarxes socials, però que qui dóna permís o denega tot

el que es referix a mascletaes és la Delegació de Govern.

El Sr. Gandia pregunta si l'Ajuntament va rebre algun tipus de notificació de la

Delegació de Govern per aquest fet, i si va ser així, sol·licita còpia de la notificació.

La Sra. Luján contesta que ho desconeix però que es mirarà.

El Sr. Gandia diu que es va denegar la utilització de les pistes a un equip de futbol

per no tindre projecte esportiu i social, i pregunta l'activitat i el projecte del club a què si

es va autoritzar l'ús de les instal·lacions.

La Sra. Luján contesta que la dita pregunta seria resposta pel Sr. García, se li

contestarà en la pròxima comissió. I entén que el projecte engloba les dones.

El Sr. Gandia prega que se li envie el Pla Municipal de Drogodependències, que

ho van demanar però encara no l'han rebut.

La Sra. Luján contesta que se vos enviarà.

D'altra banda, el Sr. Gandia pregunta el per què no s'havia informat de

l'existència de la web “Som Mislata”, i pensa que s'informa del que es vol informar, i els
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agradaria informar-se de tot, no d'algunes coses.

La Sra. Luján respon que informen de tot, i està segura que en alguna Junta de

Portaveus s'ha dit.

El Sr. Gandia sol·licita les conclusions sobre “l'Aliança de Desenrotllament

Sostenible”.

La Sra. Luján contesta que en la pròxima comissió se li entregarà si no abans per

via adreça electrònica.

El Sr. Gandia pregunta també per les obres de l'Agència de Lectura de Santa

Cecília.

El Sr. Santés diu que a l'octubre s'iniciaran els serveis.

El Sr. Gandia sol·licita l'accés als expedients de les festes passades.

La Sra. Luján contesta que s'informarà.

El Sr. Gandia diu que per les xarxes socials ha tingut coneixement que han

finalitzat les obres del menjador d'Ausiàs March, i pregunta si ja està en funcionament, el

nombre de places i el cost de les obres.

La Sra. Luján respon que se vos informarà.

El Sr. Gandia comenta que dilluns passat dia 11 van començar les classes i

pregunta si hi ha hagut algun tipus d'incidències respecte d'això.

La Sra. Luján contesta que traslladarà la pregunta a la regidora d'Educació.

El Sr. Gandia comenta que té coneixement que hi ha hagut més sol·licituds que

places per al menjador del col·legi Mestre Serrano, i encara que sap que és tema de

Conselleria, pregunta si l'Ajuntament farà quelcom. També pregunta sobre l'estat dels

canvis dels finestrals al col·legi Jaume I.

La Sra. Luján contesta que en la pròxima comissió se vos contestarà.
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Finalment, el Sr. Gandia pregunta pels diners destinats a les beques de mobilitat de

transport.

La Sra. Luján contesta que en la pròxima comissió es contestarà.

I, sense més assumptes a tractar, a les 14:50 hores, s'alça la sessió, del contingut

de la qual s'estén la present acta, i de tot això, com a secretari, certifique. 

LA PRESIDENTA, EL SECRETARI, 

  

LES REGIDORES/ELS REGIDORS ASSISTENTS,
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